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Από το υπ’αριθ. 20 / 98 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 445 /98 

                                                                                         Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση εξόφλησης οφειλής του Γεωργίου 
Παντή προς το Δήμο με δόσεις. 

 
 
 
       Σήμερα  14 Δεκεμβρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 10-12-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  18  μέλη. 
 
          Παρόντες                                       Aπόντες                     Παρόντες  Πάρεδροι 

1. K. Aσλάνογλου Κ. Κόλβατζης            ______ 
2. Ι. Κουρουζίδης Θ. Τέτος  
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Λελεκάκης  
4. Κ. Βαφείδης Α. Μαρκούλης  
5. Α. Δελαβερίδης Ε. Παναγιωτίδης  
6. Δ. Αδάμου Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα  
7. Κ. Πουλασουχίδης Β. Τσίλης  
8. Π. Καρασαββίδου    
9. Κ. Γκαβαϊσές    

10. Α. Καραντουμάνης   Απόντες  Πάρεδροι 
11. Λ. Τάκης    
12. Ο. Σιδηρόπουλος   Α. Χατζηγεωργίου 
13. Ε. Σοφιανίδης    Γ. Μπαλτζής 
14. Χ. Παπαγεωργίου   Α. Καραγιοβάνης 
15. Γ. Χιονίδης    
16. Δ. Ζαμάνης  
17. M.  Αδαλόγλου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 

         Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 
προσήλθαν  οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Π. 
Αγαθαγγελίδης και αποχώρησε ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος.  
         Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 441/98 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Πουλασουχίδης. 
        Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 453/98 απόφασης 
αποχώρησε η κ. Π. Καρασαββίδου. 
          Κατά  τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 457/98 απόφασης  
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Δ. Αδάμου, Μ. 
Αδαλόγλου. 

18. Π.  Αγαθαγγελίδης 
   
   
   
   

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 27-10-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι ο Δήμος μας επισπεύδοντας την διάνοιξη της οδού 
Περγάμου εφαρμόζοντας την υπ΄αριθμ. 68/80 πράξη τακτοποιήσεως και 
αναλογισμού κατέβαλε για λογαριασμό της ιδιοκτησίας Γεωργίου Παντή ποσό δρχ  
340.000 για την αποζημίωση των ιδιοκτησιών Ελένης Κακιρδάκη και Ελένης 
Μεϊμαρίδου. 
 Στη συνέχεια το παραπάνω ποσό βεβαιώθηκε σε χρηματικό κατάλογο. 
 Ο κ. Γεώργιος Παντής μέχρι σήμερα κατέβαλε ποσό 178.200 δρχ και 
υπολείπεται για εξόφληση ποσό 161.200 δρχ. Το παραπάνω ποσό έχει προσαύξηση 
με τόκους μέχρι 31-10-98 ύψους 187.700 δρχ. 
 Με την συνημμένη αίτησή του ο Γεώργιος Παντής ζητάει να εξοφλήσει την 
οφειλή του που ανέρχεται σε 349.500 δρχ ( 161.800+ 187.700) με δόσεις. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 231 του Π. Δ/τος 410/95 «εκείνοι που 
διεξάγουν την ταμιακή υπηρεσία μπορούν να παρέχουν στους οφειλέτες του Δήμου 
τις διευκολύνσεις που επιτρέπονται για τους οφειλέτες του Δημοσίου με εξαίρεση 
τους οφειλέτες βάσει συμβάσεων». 
 Η εξόφληση των χρεών προς τους Δήμους μπορεί για εξαιρετικούς λόγους να 
ορίζεται σε δόσεις  ή προθεσμίες. Σύμφωνα με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
ο χρόνος για την καταβολή μπορεί να υπερβαίνει τον χρόνο τον επιτρεπόμενο κατά 
την προηγούμενη παράγραφο. Από την ρύθμιση αυτή εξαιρούνται οι οφειλέτες από 
συμβάσεις. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο ν΄  
αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 10-12-98 
εισήγηση της επιτροπής οικονομικών, με την οποία αυτή εισηγείται να πληρωθεί το 
ποσό των 200.000 δρχ. εφάπαξ, χωρίς άλλες προσαυξήσεις. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος : Δεν έχει ειδοποιηθεί η αιτούσα και δεν είναι παρούσα. Οι τόκοι 
187.000  δρχ. είναι περισσότεροι από το κεφάλαιο δρχ 161.000 που έμεινε. Η 
επιτροπή προτείνει να καταβληθεί το ποσό των 200 χιλ. εφάπαξ. Δεν υπάρχει άλλος 
τρόπος να τα πάρουμε. Με την αίτησή του και ο ίδιος συμφωνεί αν απαλλαχτεί από 
τους τόκους να το πληρώσει εφάπαξ το ποσό. 
 Ζαμάνης : Από πού προέκυψε το ποσό; 
 Πρόεδρος : Από πράξη τακτοποίησης. Ο Δήμος κατέβαλλε για λογ/σμό του το 
ποσό αυτό. 
 Συμφωνεί το συμβούλιο; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι κ.κ. Χ. Παπαγεωργίου και Δ. Ζαμάνης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 27-10-98 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.- Την από 10-12-98 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών του Δ.Σ. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 231 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει όπως η οφειλή εκ δρχ. 349.500 (161.800 δρχ. υπολοιπόμενο ποσό για 
εξόφληση + 187.700 δρχ. προσαυξήσεις τόκων) του Γεωργίου Παντή προς το Δήμο 
Βέροιας να εξοφληθεί με την καταβολή ποσού 200.000 δρχ. εφάπαξ, χωρίς άλλες 
προσαυξήσεις. 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  445/ 1998 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

 Μ. Ποτουρίδης E. Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου  

 Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 
 Δ.  Αδάμου Δ. Ζαμάνης 

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Πουλασουχίδης  Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου  Π. Αγαθαγγελίδης  

 Κ. Γκαβαϊσές   
ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   

     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-12-1998 

      Ο  Αναπληρωτής  Δημάρχου   
 
 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
  


